
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 21/12/2023 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Ερώτημα αν στον υπο κατασκευή FLYOVER υπάρχει 

κυκλοφοριακή και οριστική μελέτη» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Για το διώροφο ανωτέρω έργο ο Πρόεδρός μας έχει εκφράσει και στη Βουλή τη 
διαφωνία του επανειλλημένως και με επιχειρήματα. Το έργο αυτό ήδη 
επιβαρύνει από ενάρξεώς του και θα επιβαρύνει επί σειρά ετών την 
κυκλοφοριακή κίνηση, η οποία στην Περιφερειακή οδό περιορίζεται σε δύο 
λωρίδες. Η κατάσταση αυτή θα επιδεινωθεί σφόδρα το θέρος, όταν χιλιάδες 
τροχοφόροι τουριστών από την Ευρώπη και τις χώρες της Χερσονήσου του 
Αίμου θα κατευθύνονται προς τη Χαλκιδική. Σε αυτούς θα προστίθενται και οι 
ημεδαποί τουρίστες ή εκδρομείς της Μακεδονίας και της Θεσσαλονίκης. Τα 
Σαββατοκύριακα δε η κατάσταση θα είναι ιδιαιτέρως τραγική. Για το 
συγκεκριμένο έργο υπάρχουν αντιδράσεις, με τελευταία την προσφυγή στο ΣτΕ 
των κατοίκων της συνοικίας «Κωνσταντινοπολίτικων, λόγω του ότι 
υποβαθμίζεται το περιβάλλον, κόβονται δέντρα κλπ. Κατά αυτοδιοικητικούς και 
μη κύκλους το έργο που προϋπολογίζεται 450 εκ. ευρώ στερείται οριστικής και 
κυκλοφοριακής μελέτης, η οποία θα εγκριθεί στο Α΄ εξάμηνο του 2024. Αν 
πράγματι συμβαίνει αυτό, πρόκειται περί διεθνούς πρωτοτυπίας άνευ 
προηγουμένου. 
 
Με δεδομένα όλα τα ανωτέρω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Για το συγκεκριμένο έργο υπάρχει οριστική μελέτη, καθώς και κυκλοφοριακή; 
Σε θετική απάντηση, προτίθεσθε να μας την διαβιβάσετε; Σε αρνητική 
απάντηση, προτίθεσθε να μας πληροφορήσετε βάσει ποίου νόμου ξεκίνησε ένα 
έργο, χωρίς τα ανωτέρω δύο προαπαιτούμενα; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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